

綠 盟 股 份 有 限 公 司



Table of CONTENTS:

P 1 Our Company 公司簡介

P2 Products 產品介紹

- 02 Pure Fresh-a series of 100% Juice 鮮純100%純果汁系列
- 03 Fresh Frozen Juice Series 純鮮冷凍原汁系列
- 04 Green Farm -a series of fresh juice drink 良田鮮果汁系列
- 05 Lucky Tree -a series of cool juice drink 福樹清涼果汁系列
- 06 Lucky Tree -a series of traditional drink 福樹傳統飲料系列
- 07 Premchem -a series of fruit cordial 品全水果糖漿系列
- 08 E-Fen Yu a series of yogurt syrup e 粉優乳酸飲料系列
- 09 ShineThie a series of fruit pulp and dice 紅獅果粒果丁系列
- 10 ShineThie a series of fruit pulpy jam 紅獅果粒醬系列
- 11 ShineThie a series of fruit puree 紅獅果泥系列
- 12 ShineThie a series of flavored syrup 夏獅風味糖漿系列
- 13 LYONS Toppings & Sauces 美國設計師裝飾醬系列
- 14 Juice with Pulp 多果粒果汁系列

P15 OEM/ODM/OBM 客製代工服務

P 16 Our Manufacturing Facilites 工廠介紹



公司簡介

- Our Company

綠盟公司成立於 1994 年,專精於濃縮果汁與濃糖果漿的研發與生產,以誠實務實的業務團隊輔以專業的研發技術,致力於不間斷研發、提升產品品質與滿足客戶的需求,自詡為餐飲業務通路的專業飲品供應商。舉凡國際酒店、中西餐廳、咖啡廳、茶飲、休閒場所、烘焙…等餐飲業者,都是我們合作與服務的對象。

綠盟公司的廠房及設備都是依國際規範所設計建造;並順利取得 ISO22000、FSSC22000 及 HACCP 國際品質認證,確保每一項產品皆是符合國際品質管理的優質產品。堅實的研發及業務團隊,能開發出多元化的口味,以滿足全球消費者不同的需求。

【因地制宜客製化】、【符合當地法規】是我們對客戶的服務與承諾!

Green Experts, established in 1994, specializes in the development and manufacture of concentrated juice and fruit syrups. With an honest and pragmatic sales team and the professional R&D technology, Green Experts is dedicated to continuous product development and innovation, product quality upgrade, and customer needs and satisfactions. We see ourselves as a professional beverage supplier in foodservice industry, serving customers like hotels, restaurants, coffee shops, bubble tea shops, leisure places, and bakeries, etc.

All our facilities and equipment are designed and built in accordance with international standards. We achieve ISO22000, FSSC22000 and HACCP certificates to assure that every product from Green Experts is high quality in meeting international quality management. Our strong R&D and sales team can develop diverse flavors and tastes to satisfy the needs of different customers worldwide.

Customization to suit local conditions and local regulatory compliances are always our commitments and service to customers.



鮮純 100% 純果汁系列

Pure Fresh-a series of 100% Juice 100% 純果汁

鮮純 100% 純果汁系列,以專業技術濃縮新鮮水果製成,不破壞鮮 果原味。不添加糖、防腐劑、人工香料、人工色素等添加物,6倍濃 縮使用方便,訴求天然原味的餐飲店家不可或缺的好食材。

Pure Fresh – 100% concentrated juice is made from fresh fruit and concentrated by professional techniques to keep the fresh fruit flavor. Pure Fresh is preservative free, and no artificial flavor, color or sugar is added. The 6-fold concentrate is convenient to use. It's truly a must-have food material for the restaurants and shops featuring natural original flavor and taste.



Orange 柳橙



Red Grapefruit Mixed Cranberry 紅葡萄柚



蔓越莓綜合



	100% 純果汁系列			100% Juice	» 產品應用 Product Uses
品	牌	鮮純	Brand	Pure Fresh	● Blended Drinks 飲料調製● Ice products
	味	柳橙、紅葡萄柚、蔓越莓綜合	Flavor	Orange, Red Grapefruit, Mixed Cranberry	各式冰品 Baking & Filling 烘焙餡料
包	裝	1.2 公斤 (每瓶) x 12 入 / 箱	Packaging	1.2 kg/bottle, 12 bottles/carton	♥ Cocktail / Mocktail 各式調酒
儲存	方式	冷凍 (-18℃) 儲存	Storage	Frozen below -18°C	» 直接稀釋飲用 Dilute directly ・按比例 1:5 加水。
保存	期限	24 個月	Shelf Life	24 Months	• Mix 1 part product with 5 parts water.

» 產品特色 Features

- 原汁原味純果汁。
- 統一採收高品質鮮果榨取,風味均一穩定。
- 低溫濃縮製成,完全保留水果原味,純天然、無添加、
- · Original flavor and pure juice.
- · Squeezed from premium fresh fruit in bulk picking to present consistent taste.
- · Concentrated at low-temperature to completely preserve original fruit taste. It's natural and additivefree

» 產品優勢 Benefits

- 稀釋即可飲用,操作簡單,並且保留天然的風味。
- 不須解凍,即開即用,省時好方便。6倍濃縮冷凍儲存,減少空間浪費。
- · Simply dilute with water to serve. It's easy to operate and keeps the natural flavor.
- · No need to defrost. It's convenient and saves time to use right after opening.
- The high 6-fold concentrate kept in frozen can save freezer



純鮮冷凍原汁系列

Fresh Frozen Juice Series 100% 純天然無添加

純鮮冷凍原汁系列為全鮮果直接榨取或挖取,直接急速冷凍,不含防腐劑, 完整保留鮮果原味,訴求天然原味的餐飲店家不可或缺的好幫手。

Fresh frozen juice series is squeezed from fresh fruit and stored immediately after quick freezing to retain the original fruit flavor. It is preservative free and a must-have good helper for the restaurants which feature natural original taste.



Passion Fruit Juice 含籽百香果汁



	冷凍原汁系列			Frozen Juice series		
品	牌	純鮮	Brand	Fresh		
	味	含籽百香果汁	Flavor	Passion Fruit Juice		
包	裝	960 公克 (每瓶) x 12 入 / 箱	Packaging	960 g/bottle, 12 bottles/carton		
儲存力	方式	冷凍 (-18℃) 儲存	Storage	Frozen below -18°C		
保存集	期限	24 個月	Shelf Life	24 Months		

- » 產品應用 Product Uses
- Blended Drinks 飲料調製
- Ice products 各式冰品
- **Baking & Filling** 烘焙餡料
- Cocktail / Mocktail 各式調酒

- » 產品特色 Features
 - 酸甜濃郁好滋味。
 - 不添加人工香料、色素、防腐劑。
 - 急速冷凍有效保存營養價值。
 - · Sweet and sour taste.
 - · No added artificial flavor, color or preservative.
 - · Quick freezing to maintain nutritional value effectively.
- » 產品優勢 Benefits
 - 節省人工及時間成本,不須花費額外人力處理鮮果,食品衛生
 - 冷凍保存穩定供貨,降低農損造成的供貨風險。
 - · No need to handle fresh fruit to save manpower and time and reduce food hygiene risk.
 - The frozen storage not only ensures stable supply but also reduces the supplying risk caused by crop damage.



良田鮮果汁系列

Green Farm-a series of fresh juice drink 高原汁添加

良田鮮果汁系列,為因應餐飲通路上應用果汁的多種變化,研發出 相較於同業更高果汁含量的濃糖果汁,不僅符合 CNS2377 規範,豐 厚的原汁含量,讓口感濃郁,風味更有層次,除了稀釋飲用外,也 能發展出更多應用方式。

In response to foodservice industry needs for various uses of juice, Green Farm series is developed to contain higher juice content than other peers. The high juice content makes the tastes thick and richer. More diverse applications are available other than diluted juice drink.



Orange 柳橙



Passion Fruit 百香果



Mango 芒果



鮮果汁系列			Fresh Juice Drink	» 產品應用 Product Uses	
品	牌	良田	Brand	Green Farm	Blended Drinks 飲料調製
П	味	柳橙、百香果、芒果	Flavor	Orange, Passion Fruit, Mango	○ Ice products 各式冰品
包	裝	1.2 公斤 (每瓶) x 12 入 / 箱	Packaging	1.2 kg/bottle, 12 bottles/carton	─ Baking & Filling 烘焙餡料← Cocktail / Mocktail
儲存方	式	常溫保存; 避免高溫日曬,開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.	多式調酒 Dilute directly 按比例 1:5 加水。 Mix 1 part product with 5 parts water.
保存期	限	6 個月	Shelf Life	6 Months	pares water.

» 產品特色 Features

- 高含量天然果汁。濃郁鮮果口感自然呈現。
- 高品質飲品口感。
- · High juice content.
- · Rich and natural taste.
- · High quality drink taste.

» 產品優勢 Benefits

- 完美酸甜比例,可直接稀釋飲用,也可發揮創意多元應用。未開封可常溫保存,不佔冰箱空間。
- 製程依照國家規範嚴格把關,品質安全有保證。
- Perfect balance of sweet and sour. It can be served after dilution and more other creative and diverse recipe inspirations.
- Store at room temperature before opening to save space in refrigerator.
- · The process is strictly complied with national standards to guarantee product quality and safety.



• 採用天然果汁或果漿調配而成。

• 口感清爽,酸甜順口,風味獨特。 • 7 倍濃縮,符合 CNS 果汁飲料規範。

· Distinctive, refreshing, smooth sweet

· Made from natural juice or puree.

and sour taste.

福樹清涼果汁系列

Lucky Tree-a series of cool juice drink 口味接受度廣

福樹清涼果汁系列,天然果汁調配而成,香氣清新,為調製果汁風 味產品最佳基底,種類多元、用途廣泛,兼具成本與品質優勢。搭 配茶飲、咖啡或冰沙,增添豐厚層次口感,襯托原有風味不搶味, 適合各類餐飲業者使用。

Lucky Tree series is made from fresh juice. The good flavor and taste make it the best base for juice flavored drinks. Lucky Tree has various flavor options, a wide range of uses and also the advantages of cost and quality. It can be blended with tea, coffee and slush to make a rich taste, set off but not overtake the flavor. Lucky Tree is good for all types of food service customers.







Passion Fruit 百香果



Orange 柳橙



		清涼果汁系列		Cool Juice Drink	» 產品應用 Product Uses
品	牌	福樹	Brand	Lucky Tree	Blended Drinks 飲料調製
	味	紅葡萄柚、百香果、柳橙、水 蜜桃、芒果、蘋果、芭樂、荔 枝、紅葡萄、蔓越莓、鮮桔、 檸檬、熱帶水果、奇異果、鮮 蔬果	Flavor	Red Grapefruit, Passion Fruit, Orange, Peach, Mango, Apple, Guava, Lychee, Red Grape, Cranberry, Calamansi, Lemon, Tropical Fruit, Kiwi, Mixed Fruit and Vegetable	 ▶ Ice products 各式冰品 ◆ Baking & Filling 烘焙餡料 ◆ Cocktail / Mocktail 各式調酒
包	裝	2.5 公斤 (每瓶) x 6 入 / 箱	Packaging	2.5 kg/bottle, 6 bottles/carton	直接稀釋飲用 Dilute directly按比例 1:6 加水。
儲存	方式	常溫保存; 避免高溫日曬,開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.	Mix 1 part product with 6 parts water.
保存	期限	9 個月	Shelf Life	9 Months	
» 產	品特	· 色 Features	» 產品優	勢 Benefits	

口味最多元,滿足多變的消費者喜好。未開封常溫保存,不佔冰箱空間。

• 口感清爽順口,調製飲料時可完美襯托茶飲或咖啡,又保有水果風味。

but also preserve fruit flavor when making blended drinks.

• The refreshing smooth taste can not only perfectly set off tea and coffee drinks

• The wide range of flavor options can satisfy changing consumer preferences.

• Store at room temperature before opening to save space in refrigerator.



· Rich and traditional taste.

福樹傳統飲料系列

Lucky Tree-traditional beverage series

經典古早味

福樹傳統飲料系列採用上選材料,遵循古法調製而成,強調原汁原味,給您真正古早味的享受。7-10 倍濃縮,依建議倍數加水稀釋即可飲用。台灣特色傳統飲品,除直接飲用外,亦可搭配其他食品、飲料使用。

Processed from selected premium raw materials and concentrated under the traditional method to bring you the true classic original taste. These traditional Taiwan feature flavors are 7~10-fold concentrate and can be served straight after diluted with water at the suggested ratio. This series can also be blended with other food and drinks.



Wintermelon 冬瓜風味糖漿



Roselle 洛神風味糖漿



Smoked Plum 烏梅風味糖漿



		傳統飲料系列	Tr	raditional Beverage	
品	牌	福樹	Brand	Lucky Tree	
П	味	冬瓜風味糖漿、洛神風味糖漿、 烏梅風味糖漿	Flavor	Wintermelon, Roselle, Smoked Plum	 ➤ 產品應用 Product Uses Blended Drinks 飲料調製
包	裝	2.5 公斤 (每瓶) x 6 入 / 箱	Packaging	2.5 kg/bottle, 6 bottles/carton	
儲存	方式	常溫保存; 避免高溫日曬,開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.	│ Ice products 各式冰品 ├── Cocktail / Mocktail 各式調酒
保存	冬瓜:12 個月 洛神、烏梅:9 個月		Shelf Life	Wintermelon: 12 Months Roselle, Smoked Plum: 9 Months	
• 扎 • 涓 • E	采用原 農郁古- xtract	色 Features 果或天然草藥萃取熬製而成。 早味。 ed and cooked by selecting m fruit or natural herbs.	口感清到真正傳統未開封常	Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening. Wintermelon: 12 Months	

coffee but maintain fruit flavor when making blended drinks.

The authentic classic Taiwanese taste can satisfy consumer nostalgic desire.
Store at room temperature before opening to save space in refrigerator.



品全水果糖漿系列

Premchem-a series of fruit cordial 果香濃郁

品全水果糖漿系列是各類餐飲增添水果風味的最佳選擇,香氣清新, 搭配茶飲、咖啡或冰沙,可提升整體口感,增添風味層次,不破壞 原有風味。

Premcham series is the best choice to present fruit flavor in all kinds of food & drinks. The refreshing flavor is good to blend with tea, coffee or slush to bring out and have a richer taste but not to overtake it.







Strawberry 草莓



Melon 哈密瓜



	水果糖漿系列		Fruit Cordial	
品	卑 品全	Brand	PremCham	
	水蜜桃、果粒柳橙、白桃、百香果、哈密瓜、草莓、荔枝、紅葡萄、藍莓、烏梅、乳酸、奇異果、柳橙、西瓜、青蘋果、冬瓜、石榴、芒果、紅葡萄柚、紅蘋果、鳳梨、金桔、檸檬、金桔檸檬、蔓越莓	Flavor	Peach, Orange Pulpy, White Peach, Passionfruit, Melon, Strawberry, Lychee, Red Grape, Blueberry, Smoked Plum, Yogurt, Kiwi, Orange, Watermelon, Green Apple, Wintermelon, Pomegranate, Mango, Grapefruit, Red Apple, Pineapple, Calamansi, Lemon, Calamansi Lemon, Cranberry	 產品特色 Features 口味最多元,滿足多變的消費者喜好。 增添水果香氣層次,襯托原有風味整體性。 性價比高。 The diverse flavor options can satisfy changing consumer preferences.
包	隻 2.5 公斤 (每瓶) x 6 入 / 箱	Packaging	2.5 kg/bottle, 6 bottles/carton	Provide the fruit flavor and elevate the whole flavor
儲存方式	常溫保存; 避免高溫日曬 [,] 開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.	profile. • High performance, low cost.
保存期	艮 12 個月	Shelf Life	12 Months	
備	部分產品非常備品項,如有訂 主 購需求請與業務人員聯繫並提 早預訂。	Remarks	Some products may not be routinely stocked. If you have ordering requirements, please contact us.	

» 產品應用 Product Uses











e粉優乳酸飲料系列

e 粉優乳酸風味糖漿系列為調配獨特酸甜風味飲品的最佳基底,搭配 果汁及茶飲調製,清爽解膩,可提升整體口感,增添風味層次。

E-Fen Yu series is the best yogurt flavor base for the preparation of unique sweet and sour flavored drinks. It brings a refreshing taste and can relieve greasiness when blending with juice and tea. It helps to enhance the overall taste and upgrade flavor levels.



Yogurt 乳酸飲料



	e 粉優乳酸風味糖漿			Yogurt Syrup	
品	牌	e 粉優	Brand	E-Fen Yu	
	味	乳酸飲料	Flavor	Yogurt	» 產品應用 Product Uses
包	裝	2.5 公斤 (每瓶) x 6 入 / 箱	Packaging	2.5 kg/bottle, 6 bottles/carton	Blended Drinks 飲料調製
儲存	方式	常溫保存; 避免高溫日曬,開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.	Ice products 各式冰品 ♠ Dessert baking
保存	期限	9 個月	Shelf Life	9 Months	甜點烘焙
備	註	可客製水果風味有任何需求與問 題,請洽詢我司業務。	Remarks	If you have any needs and questions about fruit flavored yogurt, please contact us for details.	

» 產品特色 Features

- 酸甜清爽好滋味。
- 搭配濃糖果汁可變化出多元口味。
- Refreshing, sweet and sour taste.
- Develop more flavors and recipes when mixing with our fruit syrups.



紅獅果丁果粒系列

5. Shinethie-a series of fruit pulp and dice 口感加成

節省人工及時間成本,不須花費額外人力處理鮮果,食 品衛生 0 風險。成本穩定,減少鮮果價格浮動風險。

This series can save you labor and time costs and reduce food hygiene risk. You don't need to spend extra manpower to process fresh fruit and the price volatility is lower than fresh fruit.





	果粒果丁 Fruit Pulp and Dice						
口味 / Flavor	包裝 / Packaging	保存期限 / Shelf Life	儲存方式 / Storage				
巨峰葡萄果粒	850 公克 (每罐) x 12 入 / 箱	24 個月	尚汤/Q右、?随名吉汤 □ □ □				
Kyoho Grape	850 g/can, 12 cans/carton	24 Months					
紅葡萄柚肉 Grapefruit Sacs	850 公克 (每罐) x 12 入 / 箱 3 公斤 (每罐) x 6 入 / 箱 850 g/can, 12 cans/carton 3 kg/can, 6 cans/carton	36 個月 36 Months	常溫保存,避免高溫日曬。 開封後請冷藏,並儘速使用完 畢。 At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight.				
蘋果丁(1cm)	3 公斤 (每罐) x 6 入 / 箱	36 個月	Keep refrigerated after opening. Consume as soon as possible.				
Apple Dice (1cm)	3 kg/can, 6 cans/carton	36 Months					
蜂蜜蘆薈丁	3.1 公斤 (每罐) x 6 入 / 箱	24 個月					
Honey Aloe Vera Dice	3.1 kg/can, 6 cans/carton	24 Months					
芒果丁(冷凍)	1 公斤 (每袋) x10 入 / 箱	24 個月	冷凍 (-18℃)儲存。				
Mango Dice	1 kg/bag, 10 bags/carton	24 Months	Frozen below -18℃				

» 產品特色 Features

- 精選鮮果,當季採收,品質均一穩定。不添加防腐劑,常溫易保存。
- Made from selected fresh fruit in season. The quality is stable and consistent.
- No added preservative and easy to store at room temperature.

» 產品應用 Product Uses

Blended Drinks 飲料調製







紅獅果粒醬系列

Shinethie-a series of fruit pulpy jam 豐富果肉

採用優質水果製成,適用於各餐飲通路。即開即用,節省 存放空間,降低成本。

It is made from premium fruits and suitable for all foodservice customers. It's ready to use and can save storage space and reduce costs.







Pineapple 鳳梨



Lime 萊姆



	果粒醬系列	Fruit Pulpy Jam		
品 牌	紅獅	Brand	ShineThie	
口味	粉桃、鳳梨、萊姆	Flavor	Pinky Peach, Pineapple, Lime	
包裝	2.2 公斤 (每罐) x 6 入 / 箱	Packaging	2.2 kg/jar, 6 jars/carton	
儲存方式	常溫保存; 避免高溫日曬,開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.	
保存期限	12 個月	Shelf Life	12 Months	

» 產品特色 Features

- 嚴選優質水果調配而成。
- 可品嚐到豐富的果肉和清爽、濃郁、甜美的味道,並散發出 果香。
- · Made from selected premium fruit.
- Savor the rich pulp and the refreshing, tangy, and sweet flavors that burst with fruity aroma.

» 產品優勢 Advantages

- 冷熱飲皆適用,通路廣泛,適合各式餐飲業者使用。節省人工及時間成本,不須花費額外人力處理鮮果,食品衛生零風險。常溫易保存不佔冰箱空間。
- · Suitable for either hot or cold drinks and good for all types of food service customers.
- · No need to handle fresh fruit can save manpower and time costs and ensure zero risk of food safety.
- · Easy to store at room temperature to save refrigerator space.

» 產品應用 Product Uses



Blended Drinks 飲料調製







紅獅果泥系列

Shinethie-a series of fruit puree 濃稠美味

紅獅果泥系列,採用新鮮水果與特級砂糖,使用新式熬煮工法,保 留傳統手工風味及濃郁水果香氣,且含豐富果肉讓口感更有層次。

ShineThie fruit puree series is made from fresh fruit and premium sugar in a new-style cooking technique to maintain traditional handmade flavor and rich fruit aroma. The high fruit pulps can bring rich layers of flavor.



Strawberry 草莓果泥



Mango 芒果果泥



果泥系列		Fruit Puree			
品	牌	紅獅	Brand	ShineThie	
	味	草莓果泥、芒果果泥	Flavor	Strawberry, Mango	➤ 產品應用 Product Uses➡ Blended Drinks 飲料調製
包	裝	2.2 公斤 (每罐) x 6 入 / 箱	Packaging	2.2 kg/jar, 6 jars/carton	○ Ice products 各式冰品 Making & Filling
儲存	方式	常溫保存; 避免高溫日曬,開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.	烘焙餡料 ① Salad Dressing 沙拉醬料
保存其	期限	12 個月	Shelf Life	12 Months	

» 產品特色 Features

- 可協助您創造出美味與顏值兼具的飲品或餐點,塗抹於
- 杯壁,可創造出高顏值成品。 濃稠狀果泥,不僅有助維持冰沙類飲品出品外觀,搭配 乳製品,成品風味更獨特。
- · Help you create not only delicious but also appealing drinks and meals. Coating the wall of cup can make the food look stunning.
- · The thick viscous pulp can keep the appearance of slushy drinks as it is made.
- The drink taste will be more phenomenal when blended with dairy products.

» 產品優勢 Advantages

- 節省人工及時間成本,不須花費額外人力處理鮮果,食品衛生 零風險。常溫易保存不佔冰箱空間
- · No need to handle fresh fruit can save manpower and time costs and ensure zero risk of food safety.
- Easy to store at room temperature to save refrigerator space.



夏獅風味糖漿系列

ShineThie - a series of flavored syrup 令人難忘的迷人香氣

夏獅風味糖漿系列,嚴選優質原料,風味媲美傳統手工, 香氣濃郁,讓飲品風味獨具一格。

ShineThie flavored syrup is made from selected premium ingredients. It keeps the handmade flavor and rich aroma, so it can help you to create unique beverage.





	風味糖漿系列	Fla	vored Syrup	
口味	香草、焦糖、榛果	Flavor	Caramel, Hazelnut, Vanilla	» 產品應用 Product Uses
包裝資訊	包裝 1.35 公斤 (每瓶) x 12 入 / 箱	Packaging Information	Packaging 1.35 kg/bottle, 12 bottles/carton	Blended Drinks 飲料調製
儲存方式	常溫保存; 開封後請避免擺放在高溫環境中。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures after opening.	│
保存期限	18 個月	Shelf Life	18 Months	

» 產品特色 Features

- 針對國內餐飲業者、消費大眾口味需求,不 僅能研發適合的風味飲品,亦在強調濃郁的 特色風味,為您的餐飲作品加分。
- Our flavored syrup can fit to create suitable flavored drink recipes to satisfy the needs of food service and general customers. The featuring rich taste will also help to add value to your food or drinks.

» 產品優勢 Benefits

- 針對國際上數十年來咖啡餐飲文化綿延拓展,綠盟藉著在濃糖產品研製的優勢下,以本土化研發生產優勢,降低餐飲業者成本,同時可供應國內外餐飲業者之需求。
- Green Experts takes the advantages of manufacturing and developing experience of fruit syrup and the local production, enabling customers to save costs and meet both the domestic and oversea customers' needs.
- Suitable for either hot or cold drinks and good for all types of food service customers.



美國設計師裝飾醬系列

Toppings & Sauces 令人難忘的時尚甜點

LYONS MAGNUS 創立於 1852 年,為美國巧克力食品加工業的領導品牌之一,主要生產提供餐飲業界所使用的各類裝飾醬料、糖漿、無菌果汁、水果餡及相關配料。除了追求更完美的傳統風味外,LYONS MAGNUS 更持續開發和銷售優質的產品和創新的包裝以滿足餐飲業的需求。經典設計師系列裝飾醬,包裝為方便的即用型擠壓瓶。只需輕輕一按,讓您創造出具視覺吸引力及絕佳新鮮口味的甜點,您的客戶就會被全新的風味和刺激程度所迷住。

Lyons Magnus was founded in 1852 and it became a leader of food service industry in America. It offers foodservice products including toppings, sauces, syrups, juices, fruit filling and much more. In addition to classic flavors, Lyons Magnus also develops and markets quality products with innovative packaging to meet the needs of foodservice Lyons Designer Dessert Sauces and Fudge Toppings are packed in convenient, ready-to-use squeeze bottles. Just one touch and you can create eye appeal and fabulous fresh taste; then, your customers will be dazzled by a whole new level of flavor and excitement.





	進口淋醬、裝飾醬		D	Dessert Toppings / Sauces		
品牌	LYONS	包 裝	Brand	LYONS	Packaging	
	2094 復古焦糖乳脂醬	12 x 708公克		Old Fashioned Caramel Hot Fudge Toppings	12 x 708g	
口味	2661 經典設計師裝飾醬 - 焦糖口味	12 x 482公克	Flavor	Designer Dessert Toppings-Caramel	12 x 482g	
Ц₩	2662 經典設計師裝飾醬 - 小紅莓口味	12 x 426公克	riavoi	Designer Dessert Toppings-Raspberry	12 x 426g	
	2663 經典設計師裝飾醬 - 黑巧克力口味	12 x 454公克		Designer Dessert Toppings-Chocolate	12 x 454g	
儲存方式			Storage	At room temperature. Avoid high temperature Keep refrigerated after opening.	s or sunlight.	
保存期限			Shelf Life	Old Fashioned Caramel, Caramel, Chocolate: 18 Mont Raspberry: 12 Months		

多果粒果汁系列

Juice with Pulp 果香濃郁、吃的到果粒

水果果漿在國內外普遍使用,但近年來,除了水果果汁外,強調看得到、吃得到的風潮愈發風行;但礙於新鮮水果有產季、保存等複雜問題,綠盟除了有自製的各項果汁、糖漿外,也研發了一系列的含果粒果汁、含果粒糖漿,提供餐飲通路更多的選擇。

The trend of focusing on seeing it and eating it is getting popular in recent years. To follow and react to the trend and also overcome the limitations of fruit season and storage, we've developed a series of products containing fruit pulps to provide more choices for foodservice customers.



含果粒(肉)果汁、風味果汁系列			Juice with Pulp	
	味	草莓、荔枝、芒果、柳橙、果粒柳橙、紅葡萄、百香果、白桃、紅蘋果、青蘋果、紅葡萄柚、西瓜、乳酸、藍莓、哈密瓜、鳳梨、水蜜桃、石榴、烏梅、蔓越莓、金桔、金桔檸檬、奇異果、檸檬、蔬果、熱帶水果、冬瓜	Flavor	Strawberry, Lychee, Mango, Orange, Orange Pulpy, Red Grape, Passion Fruit, White Peach, Red Apple, Green Apple, Red Grapefruit, Watermelon, Yogurt, Blueberry, Melon, Pineapple, Peach, Pomegranate, Smoked Plum, Cranberry, Calamansi, Calamansi Lemon, Kiwi, Lemon, Mixed Fruit & Vegetable, Roselle, Tropical Fruit, Wintermelon
包	裝	2.5 公斤 (每瓶) x 6 入 / 箱	Packaging	2.5 kg/bottle, 6 bottles/carton
儲存方式		常溫保存; 避免高溫日曬,開封後請冷藏。	Storage	At room temperature. Avoid high temperatures or sunlight. Keep refrigerated after opening.
保存期限		12 個月	Shelf Life	12 Months
備	註	果粒(肉)含量可依產品特性、風味需要…等需求 進行調整;如有商品需求,歡迎來電詢問相關業務 人員。	Remarks	Fruit pulp (flesh) content can be adjusted by demand according to product characteristics, flavor requests etc. Please feel free to contact us if you have product inquiry.

» 產品特色 Product feature

- 果汁 + 果粒 (肉) 一應俱全,省去餐飲業者製作與加工 繁瑣程序。
- 透過事業生產加工流程,讓您的產品風味更穩定、品質更安全。
- Juice and pulps (flesh) are available and ready to use to save foodservice operators the complicated food preparation and processing.
- With our professional manufacturing process, your product flavor can be more stable, and quality will be safer.

1

客製代工服務 OEM、ODM、OBM

- 依客戶的味道需求與用途,可研發生產專屬於客戶的獨特風味。
- 可依當地國家區域的法令,研製出符合食品法規的產品。
- 可針對當地的市場需求,調製出具性價比 (成本與品質)優勢的產品。
- We develop and manufacture customized flavor according to customers' needs.
- We produce products in compliance with the local food regulations.
- We make high performance, low cost products to fit the local market needs.









我們相信下列信念是您所需要的,也是我們的 責任。

WE BELIEVE THE FOLLOWING CONVICTIONS ARE WHAT CUSTOMERS NEED AND ALSO OUR GREAT RESPONSIBILITIES.

- •用的安心:嚴格的品質控管,安全與衛生。
- 品質值得信賴:上等原料,用料實在。
- 您的需求、滿意與信賴是我們努力不懈的目標。
- Ease of use: strict quality control, safety and hygiene.
- Reliable quality: premium and honest raw materials.
- We always strive to meet customer demands, satisfactions and trust.



自動化充填包裝設備 Auto Packing Line



攝氏零下-20℃冷凍倉儲 Cold Storage -20℃



專業自動化生產設備 —————Professional Auto Production Line



專業高效率貨運配送 ———— Efficient and Effective Logistics



Our Manufacturing Facilities

為因應合作客戶需求增加,於 2011 年增設 10,000m² 全新生產廠房,配備最新最現代濃縮果汁/濃糖果漿的生產設 備,這是台灣地區最具規模的濃縮果汁與糖漿的生產線,於 2012 年 3 月落成啟用,品管研究室佔有 500m²,冀望 能研發出多元化的口味,配備各項最先進的檢驗儀器,為滿足全球各地消費者的需求所準備。

此生產線規劃、生產流程及品質控管等設計與管理,暨完成 ISO22000 及 HACCP 的國際品質認證後,更進一步達 成了FSSC22000食品安全體系認證,是以能滿足世界各地使用者的需求為標準。使產品能因地制宜、客製化生產, 並符合當地法規為目標。

In response to the fast growing demands from the customers, we'd invested a plant of 10,000m² equipped with the most modern manufacturing facilities in 2011. It has become the largest scale production line of concentrated fruit and flavored syrups in Taiwan since the completion in March 2012. The QC and R&D lab in 500m² is equipped with state-of-the-art equipment and instruments for the development of diverse flavors and meeting customer demands all over the world.

The production line design, processing flowchart and quality control management, and the achievement of international quality certificates ISO 22000, HACCP and the following food safety system certificate

FSSC 22000 are all made according to the standards that can meet global customer requirements. We aim to make our products localized, customized and in compliance with local regulations.

CERTIFICATE



FSSC認證





ISO22000認證 HACCP認證

HALAL認證





綠盟官網



















SAFETY & HYGIENE





台北市10664復興南路二段84號14樓之1 14-1F, NO.84, SEC.2, FU HSING S. RD., TAIPEI, TAIWAN TEL: +886-2-2708-8325 FAX: +886-2-2708-8326 E-mail: ge@greenexperts.com.tw

http://www.greenexperts.com.tw

